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Budapest Főváľos III. keľület, obuda-Békásmegyer ÖnkoľmlĺnyzatKépviselő-testületének
Váľosfejlesztési és Ktiľnyezetvédelmi Bĺzottsága

2024.júIius 10_én (szeľda) 14.30 órai kezdettelmegtaľtott nyílt üléséľől.
(1033 Budapest, Fő tér 4. I. em. Taľgyaló)

Jelen vannak: Szkaliczki Ttinde
Balás Ádam
Csongľádi Jĺĺnos
Faľagó Eva
Strenner Imľe
Szabó Ákos
Tóth-Kailó Éva
Soltész-Pataki Emese

Burján Ferenc
Dr. Szegedi Gábor

Szécsi Zsolt
Vaľga Tibor
Puskás Péteľ
Dr. Sebők Zoltán
Tóth Máté
Gyarmatiné Szepesi Anna

elnök,
bizottsági tag,
bizottsági tag,
bízottsźryitag,
bizottsági tag,
bizottsági tag,
bizottsźlgitag,
bizottsági tag.

alpolgármester,
a|jegyző - igazgatási
foosztéůyvezeto,
foépítész,
településrendezési lj;gyiľrtézo,
képviselő,
ható s ági o sztá|y v ezeto,
hatósági referens,
jegyzőkönyvvezető.

Távol: Gyepes Áa,ĺm elnökhelyettes, Kovács Geľzson ésZabő Attila bizottsági tagok.

Meghívottak:

Jelen vannak továbbá III. keľületi lakosok:

Stogicza Ágnes, Disznós Zoltźn, Kiss Kálmán, Plancon Gyöľgy, Miala András, valamint
Dr. Búzás Antal Győző -Egyesített Civil Szeľvezet

Szkaliczki Tůinde elnłik: Szeľetettel köszönt mindenkit a Váľosfejlesztési és
Környezetvédelmi Bizottság 2024.július 1 O-ei iilésén.
Megállapítja, hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes, az ülést 14.30 óľakoľ megnyitja.
Gyepes Ádám, Kovács Gerzson és Zábő Attila bizottsági tagok előzetesen jelezték, hogy
nem tudnak a mai ülésen részt venni.
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Felkéri Faľagó Eva bizottsági tagot a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére, aki a felkérést
elfogadta.
Kér| szavazzon aBizottság Faragó Éva bizotts ági tag jegyzőkönyv hitelesítő személyéľől.

Budapest Főváros III. Keľület, obuda_ľékásmegyer onkoľmányzat
Városfejlesztésĺ és Környezetvédelmi BŁottságának

6912024. (vII. 10.) határozata

A Bizottság úgy hatźlroz, hogy a mai üléséľől készült jegyzőkönyv hitelesítőjévé Faľagó
Eva bizottsági tagot vá|asztja meg.
(Szavazott 8 Jő bizottsógi tag: 8 igen, egłhangú)

Szkaliczkĺ Tünde elntik: A kiküldött meghívón szereplő három napirendi pont kĺizül az első
kettő adhat nagyobb érdeklődésľe okot, a3. ,,Közútkezelőifeladatokkal kapcsolatos tulajdonosi
hozzájárulásrą vonątkozó kérelmek véleményezése'' cimll napirendi pont pedig a mai nap
folyamán utólag került kiküldésľe.
Kérdés, észrevétel hiányában kéri, hogy a Bizottság szavazzon a kikiildĺitt meghívó szerinti
napiľend elfo gadásáról.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-ľékásmegyer Onkoľmányzat
Váľosfejlesztési és Kiiľnyezetvédelmi Bizottságának

7012024. (vIL 10.) határozata

A Bizottság úgy hatźroz,hogy az ülés napiľenđjét az alábbiak szeľint fogadja el:

NAPIREND:

t. obuda-gékásmegyeľ I. szakasz Duna-paľti területéľe vonatkozó kerületi építési
szabá|yzatról szóló 612019. (II.8.) ĺinkormanyzati ľendelet (DKÉSZ) módosításával
kapcsolatos - véleményezési eljárásľa töľténő kiküldés
Előteľjesztő neve: Czeg|édy Gergő alpolgármester távolléte miatt Burján Ferenc
alpolgáľmester

2. DKESZ V. ütem II. szakasz Római-part tertiletére vonatkozó teľvezés _ véleményezési
elj árásra tĺiľténő kiküldés
Előteľjesztő nęve: Czeglédy Geľgő alpolgármester távolléte miatt Buľján Ferenc
alpolgármester

3 . Közútke zę|ői fe|adatokkal kapcsolatos tulaj dono sihozzájárulásľa vonatkozó kéľelmek
véleményezése
Előteľjesztő neve: Czeglédy Gergő alpolgáľmester távolléte miatt Buľján Ferenc
alpolgáľmesteľ

(Szavazott 8 fő bizottsági tag: 8 igen, eg,lhangú)
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L.napĺrendi pont: Óbuda-ľékásmegyer I. szakasz Duna_partĺ teľületéľe vonatkozó
keľületi építési szabáiyzatról szólĺó 612019. (II.8.) iinkormányzati
ľendelet (DKESZ) mĺódosításával kapcsolatos - véleményezésĺ
elj árásra ttirténő kĺkĺildés

Szkalĺczkĺ Tünde elnök: Kérdés, észrevétel hiányában felteszi szavazásra az előteľjesztés
szeľinti határ o zati j avas l atot.

Budapest Főváros III. Keľůilet, obuda-Békásmegyeľ onkoľmányzat
Városfej lesztési és Kiiľnyezetvédelmi Bizottságának

7112024. (vII. 10.) határozata

A Bizottság úgy hatźnoz,hogy
- az Óbuda-gekásmegyeľ L szakasz Duna-parti területére vonatkozó kerületi építési

szabá|yzatról szóló 612019. (II.8.) önkormányzati rendelet (DKÉSZ) módosításával
vonatkozó dokumentáciőját véleményezési eljárásľa való kiküldésrę alkalmasnak
taĄa.

Felelős: polgármester
Hatáľĺdő: döntést kövętő 1 hét
(Szavazott 8 fő bizottsági tag: 8 igen, egłhangú)

2.napirendi pont: uxÉsz V. ůitem II. szakasz Római-paľt teriiletére vonatkozó teľvezés -
véleményezési eljárásra tiiľténő kĺkĺĺtdés

Szkaliczki Tůĺnde elniik: Kérdezi van-e kérdés, észľevétel. A bizottsági tagok egyetéľtésével
adja meg aszot Dr. Búzás Antal Győzó III. kerületi lakosnak.

Dr. Búzás Antal Győzőz Kĺjszĺĺnti a résztvevőket, az Egyesített Civil Szervezet nevében, de
magánszemélyként jött, mint érintett római paľti lakos. Kéri, hogy törĺiljék a napirendi pontot,
mivel az télrgyi tévedéseket tarta|maz. olyan megfogalmazás szercpe| az e|oterjesztésben,
amely szerint a Kiľályok útja-Nánási úton van aZ elsőľendű védmtĺ, és innentől ezt alapnak
veszi. Tĺsztázni szeľetné, hogy ott soha nem volt, és most sincs ęlsőrendű védvonal. Amit
tervezett atewező affa a Katasztrófavédelem az engedélý ki is ađta' Je|ezni szeretné, hogy a
Katasztrófavédelem engedélyét megtámadták, bírósági szakaszban van, és az engedély fel van
fuggesztve, illetve az e|ozetes hatástanulmanyok kĺ!zül, mivel hiányzik a köľnyezetvédelmi
hatástanulmány, már ott megtámadták az engeďélyezési eljáľást, amiről létezik egy külĺin
középterv. Amennyiben akózéptervben kideľül, hogy kellett volna előzetes hatástanulmány,
akkor borul az egész engedélyezési eljaľás, tehát nincsen terv, nincs engedély.
Minden fürumon próbálják nyomatékosítani a lakosságban, hogy amit a Kiľályok úda-Nánási
úton látnak, az csak egy homokdíszítés, a mentettnek hitt oldalon élő lakosságban védelmi
illuziót kelt, de nem védmtĺ. Védmű akkoľ lesz, amikor áwíz idején a kulisszafalat e|zárjźk, és
egy, illetve két foľgalmi sáv szélességben kiszélesítik. Szeretnék, hogy a védmű a Duna-paľtján
legyen, ott, ahol annak értelmes helye van. A lakosság felháboľodott, hogy atelkęikre terveznek
utakat, előzetes megkérdezés nélkĹil. A tervben ki és milyen módon gondolta akárta|anitást?

Szécsĺ Zsolt főépítészz Tiszténni szeretné, hogy az elsőľendű védmű esetében nem a III.
keľtileti Önkoľmanyzat az eljáró hatóság, hanem a Főváľos. Az ilyen jellegtĺ észrevételeket és

ellenjavaslatokat feléjük kell jelezni. A főváľosi döntést megkaptak, született egy Dr. Btlzźs
Antal Győző által is említett terv, ami alapján a Fővaľos döntĺitt, hogy hol szeretné megépíteni
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az elsőrendri védművet. Ez a szabtl|yozási terv, amely ezzel kapcsolatban fogalmaz meg
feladatokat, szabá|yozási elemeket és településrendezési eszközöket. Ennek a tervnek jelenleg
a véleményeztetési eljárása indul meg, nem az elfogadásáról dont a Bizottság. Elkezdték a
vélemények bekérését, amelyek tartalmazzźtk a lakosság észrevételeit és a hatóság véleményét.
Ezeket atervezo, illetve aze|jźtrástindító önkormányzatértékel| és főépítészi,á|lamiťoépitészi
zár ő v éleménnyel e gyütt fo gj a rendeletalkotásra előterj eszteni.
A napirend levételét nem tiszte eldönteni, meľt ismétli, nem aľľól szól, hogy d<intés sziiletik,
hanem csak egy véleményeztetési eljárás indul meg. Jövő hétęn szerdán lesz lakossági forum,
ott el lehet a véleményeket mondani, amiket jegyzőkĺinyveznek, és utána atervezo, valamint a
kerületi és a főváľosi önkoľmányzat értékeli. Dr. Btlzás Antal Gyozo tlr áItal' említett előzetes
jogi aktusokat fontosnaktĄa, de a jelenlegi előterjesztésnek nem ľészei.

Szkaliczki Tĺinde elnłik: Szerinte egy olyan alap vita van a két fél közĺitt, ami nem is aľľól szól
ami. Nincs aľľa opciójuk, hogy ebben változtassanak. Egy fovárosi döntés van előttük, amiben
végrehajtói szerepköľt látnak el, amely a|apjánkötelességük bęleilleszteni a DKÉSZ-bę.

Puskás Péter képviselő: A terv számos közteľületi szabźl|yozást, illetve szolgalmi jog
bejegyzést tarÍa|maz. Atervezo,vagy az előkészítő részéro| történt-e előzetes felmérés aľról,
hogy hány négyzetméter lesz, mi a piaci ára, illetve a kerületi vagy a fővárosi ö'nkormányzat
fogsa ezt kifizetni? Elkezdtek tárgyalni egy szabáIyozási tervet, ami radikálisanhozzányiil a,
eddigi szabályokhoz. Ennek kapcsán az onkoľmányzatot valószínűsíthetőęn kiťrzetési
kötelezettség fog|a teľhelni, ęzért szęrętné tudni, hogy volt-e ezzel kapcsolatban előzetęs
felméľés. Kérdezi továbbá, hogy tortént-e előzetes egyeztetés a területen élő tulajdonosokkal a
szabá|yazási terv előkészítése során aľľól, hogy nekik milyen fejlesztési szándékaik vannak, és

ezek e gy eznek- e az o nkoľm źny zat elképzel é s e ive l.
Tisztázni szeľetné továbbá, hogy ezen a partszakaszon csak kézi hajtású hajóknak lesz
lehetőségük megjelenni? ott jelenleg legalább egy, de lehet, hogy több hajó táľolásaľa használt
telek van, és ezek a terv a|apjźln meg fognak-e sztĺnni a jövőben? Akik üzemeltetik tudnak-e
eľről, mivel bérleti szerzódésekĺől is szó van a hajótulajdonosokkal. Kérdezi, hogy ennek
kapcsán szintén történt-e egy eztetés?

Szécsi Zso|t főépítész: Yízpart hasznáIat tekintetében a ĺEsz fog megfogalmazni
kritéľiumokat, hogy hol, milyen vízi spoľteszkozhaszná|ataleszengedélyezve. Annyittuďęzze|
kapcsolatban elmondani, hogy azastratégiai cél fogalmazódottmeg az Önkormźnyzatrészétől,
hogy a római partszakaszvédęlmének éľdekében minél kevesebb nem kézi hajtású sporteszköz,
kis hajó, yacht kikötéséľe legyen lehetőség ezen a partszakaszon. Ez nem a DKESZ, hanem a
pÉsz hatásköre, ebben csak tájékoztatásu| volt benne egy anyagľész. Az volt a szabá|yozási
terv készítésének egyik kritériuma, hogy a oÉsz és a DKÉSZ együtt készülj<ln, meľt
egymáshoz tartoző, el nem vá|aszthatő elemek. Ezért döntött úgy az onkormányzat vezetése,
hogy a két teľvezési folyamatot a Fővárossal kĺjzĺjsen, tervezo irodźĄával. a Budapest Fővĺĺros
Városépítési Tervező Kft-vel végzi el. Emiatt vannak benne egymásra utaló településľendezési
progľamok, így megjelenik egymás mellett a opsz és a DKÉSZ a tervben, mert ezęk
elválaszthatatlan elęmeit képezik a Duna paľtnak.
Magĺĺningatlanokat éľintő szabźůyozásokkal kapcsolatosan két fontos településrendezési
stľatégiai cél keľiilt megfogalmazásra. Egyrészt a Duna paľt felőli szabźiyozási vonalaknak a
megjelenése, amely koľábban, háľom ciklussal eze|őtt elindult folyamat, hogy a telkek
hasznosításakoľ a Duna paľt felőli részén kozhasználat cé|jara le kell adni területeket a
tulajdonosoknak. Ezekľől vagy született teleptilésľendezési szęrzodés vagy nem' azelőzmények
feltárása kicsit kaotikus volt. Az a településrendezési cél a helyi és a fővárosi önkormányzat
részérőI, hogy legyenek tiszta képletek. Az &intett teľületeket piros szabályozźlsijelölik majd'
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amelyek a Duna parti sétányhoz lesznek leszabźůyozandó területek, azok szabáIyozási
vonalként egy telekalakítással k<lztertileti besorolásba fognak kerülni. Nem lesz kettősség, hogy
maľad a társaság tulajdona, de közhasznźiatra megnyitják. KideľĹilt, hogy sok helyen meg sem
tĺjrténtek a lekerítések, a teľület átadások, sok TRSZ nem keľült végrehajtásra. Ezeknek a
teľületeknek az összesítése megvan. Számokat nem tud mondani, de szívesen elktildi mennyi
telket fog érinteni aszabályozás.
A gáttal kapcsolatos kérdésľe nem tud válaszolni, mert ha a gát eljut abba az állapotába -

ame|yhezvízjogi engedélyeztetés, pénzeszköz és még nem tudja mi minden, uniós támogatás
felmeriilt-, hogy megépítsék, akkor adók keľetében lesznek a kisajátítások és kártalanítások.
Ezt a Főváľos tudja pontosan megválaszolni. A szabályozási tervnek vannak olyan elemei,
amire szeľinte Puskás Péter képviselő úr utalt, hogy paraméteľek visszaszabáIyozása töľtént,
mint a beépítési száza\ék, szinttertilet és magasság. Ezek ugyanazok a paľaméteľ elemek, amiket
a Képviselő-testület egyhangúan már elfogadott az északi teľületen, és ezt terjesztették a
Bizottság eIé. Az északi részen ęzęk az övezetek mźlĺ |étezrtek, azokathozttlk le. Nem meľült
fel akkor probléma, sőt, kĺizösen fogadta el mindenki azt a célt' hogy csökkenteni kell a teriilet
beépítettségét és a magasság intenzitását. Ismétli, a Képviselő-testület 1O0oń-osan így fogadta
el az északi részľe a pünkösdfiirdői szabályozási teľvet, és ugyanazok a paramétet tétblźnatok
jöttek le a délire. Igaz, hogy kicsit kaotikus volt, de próbálták Balla Maľianna tęrvezove|
ĺjsszekĺitni, hogy K-Relď2, K-Relď3, ami K-Relďl, K-Relď4, de nem tudják miéľt variálta meg
a Főváros.

Puskás Péter képviselő: Nem szeľetnehozzászőlĺi' de nem kapott választ affa a kérdéséľe,
hogy a kiszabályozássa| kapcsolatos pénzaz Önkoľmányzatot fogja e terhelni.

Dr. Búzás Antal Győzőz Aki a károkozó, azfizeti a káľtalanítást.

Szkaliczki Tünde elnök: Szeretné tisztázni, az azirźny lett megjelölve, hogy jelenleg csak egy
véleményezési eljáľást indítanak. Szécsi Zsoltfőépítésztľ által koľábban máľ említett lakossági
fórumon, július I7-én lesz alkalom szóban is felszólalni, és ott kötelessége tételesen válaszolni
az onkormányzatnak. A véleményezési eĘaľás időszaka alatt folyamatosan lesz lehetőség a
véleménynyilvánításra és a problémák j elzésére.
Biztos benne, hogy azÖnkormanyzatugyanűgy fog eljárni, mint korábban. Ha a Főváľos által
megfogalmazottrő| van szó, azza| ĺem tudnak szembę menni hatásköri túllépéssel, męľt csak
végľehajtók ' Az egyéb problémĺĺkkal kapcsolatos jelzéseket a lakossági fórum, a Bizottság és

Képviselő-testület is fogj a tárgyalni.

Szécsi Zso|t főépítész: Szeretné megválaszolni Puskás Péter képviselő úr kéľdéseit.
Kártalanitás tekintetében' amennyiben piľos szabá|yozási vonal érint egy telket, akkoľ annak
tudatában đont a Képviselő-testület. Ha kiemelt kĺlzcélnak minősül, amit végľe kell hajtani, az
kisajátítási eljárást fog jelenteni, de ebben a Fővárosnak és a Kerületnek közösen kell döntenie,
hogy akaľják_e vagy sem. Azt hogy mindezt, milyen forľásból és hogyan akarja megvalósítani
a két ĺĺnkoľmźlnyzat, arra nem tud válaszolni.

Dĺsznós Zoltán Római parti lakos: A kfutalanítási szabályok kapcsán megtregyzi, egyben
szeľetné felhívni a figyelmet a 1997. évi tĺ!ľvényre, ami aHESZ-szel kapcsolatos szabáIyozás
kártalanitásáľa vonatkozik. Jogerős dontések vannak aľľól, hogy amennyiben a beépítési
százalékokat, illetve a szintterületi mutatókat csökkentik, akkoľ az elrendelő ĺinkormányzat
kártérítési kotelezettségének kell helyt tenni. Méľlegelték-e, és számolnak ennek a
költségeivel? Azon a 70.000 m2-en, amit le akaľnak szabźĺ|yozni, már egy pertársaság
megalakítása folyamatbanvan, akik a gźúźihelyezési teľveivelkapcsolatban káľosultak lesznek.
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Illetve ha tovább tetézik azzal, hogy a beépítési sztna|ékot és szintterületi mutatót tovább
cs<ikkentik, millirárdos káľtéľítési igénnyel fog szembenézni az onkoľmźnyzat. Kéľi, hogy
ennek tudatában gondolkoz zanak tovább.

Puskás Péter képviselő: Aľra továbbra sem kapott vá|aszt, hogy töľtént-e egyeztetés a terĹilet
tulajdonosaiva| a szabétlyozási tęrv készítése kapcsán? Az érdekli, hogy mi |esz a Királyok
útja-Nánási út és apaft kĺjzötti telkekkel, amikből le lesz szabéůyozva és rajtuk utak lesznek
nyitva. Képviselőként nem éľti, hogy lehet elengedni egy szabályozźtsi teľvet engedélyeztetésľe
anélkül, hogy tisztába lennénk a fizetési kötelezettségekkel.

Szécsi Zso|t főépítészz Az ĺisszes tulajdonossal nem lett egyeztetve, de az északi terület
elfogadásakor nem merültek fel ilyen pľoblémák, észrevételek. Az Óbuda-gekásmegyeľ Építési
Szabźiyzatában sok olyan szabźiyozáS van az e|mtút évekből, amelyeknél nem volt elemzés,
nem volt forráskutatás, viszont elképesztő mennyiségii a piľos szabźiyozási vonal, amit az
onkoľmrányzatnak kellene kif,rzetni kártalanításként valakinek. Nem volt mellé
hatástanulmány, de így fogadta el a Képviselő-testület. Ennél u egy területnél merült fe| ez a
probléma, meľt sok éve nem tud nyugvópontľa keľiilni a teľĹilet, vźitoztatási tilalom hegyek
lettek elfogadva éveken keresztül. A szabályozásí terv megfogalmazott egy cé|t, a Fővlĺrossal
közösen lehet kommunikálni július I7-én a lakossági fórumon, mert ott lesznek a tervezők és a
Főváľos is. A tĺĺľsadalmi egyeztetése valószíntileg sok észrevételt fog kapni, és ezek
feldolgozásával fog valamikoľ összęállni egy olyan anya5, amely rendeletalkotásľa alkalmas
lesz.

Tóth_KallőÉ)va bizottsági tag: Kiegészítęné azzal,hogy a szabá|yozási teľvęt egy tĺĺbb éves
közösségi teľvezés eloztę meg, ahol mindenki hozzźszolhatott. Kérdezi, hogy ha a parton
húzódna a gát, akkoľ is kérdés lenne-e a kisajátítáS' vagy miben lenne más a helyzet.

Szkaliczki Tünde elntik: Megjegyzi, hogy ez egy politikai téma, amelyet nem a jelenlegi
ülésen fognak kinyitni. Az érdeklődés méľtékéből is látszik, hogy a lakossági fóľum izgalmas
alkalom lesz, és a folyamat feldolgozása is hosszabb időt fog igénybe venni. Ez a terilet egy
16 éves bomba, amit ęlkezdett ęz az e|jźtrás kibontatni, és nem fogja gyorsan|ezámi.
További kérdés, észľevétel hiányában felteszi szavazásra az eloterjesztés szeľinti határozati
javaslatot, hogy elindítsák a véleményezési eljárást.

Budapest Főváros III. Kerület, oruoa_nekásmegyer onkoľmányzat
Városfejlesztési és Köľnyezetvédelmi Bizottságának

7212024. (vn. 10.) határozata

A Bizottság úgy haÍźroz,hogy

- a DKÉSZ V. ütem I|. szakasz Római-paľt teľületére vonatkozó dokumentációját
véleményezési elj áľásra való kiküldésľe alkalmasnak taĄa.
Felelős: polgármester
Határidő: döntést követő 1 hét
(Szavazott 8 /ő bizottsági tag: 7 igen, I nem)
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3.napĺľendi pont: Kőzűtkezelőĺ feladatokkal kapcsolatos tulajdonosí hozzájárulásra
vonatkozó kérelmek véleményezése

Szkaliczkĺ Tůinde elnök: Kérdés, észrevétel hiányźtban felteszi szavaztsta a hatźnozati
javaslatot.

Budapest Főváľos III. Keľület, obuda-ľokásmeryeľ onkoľmányzat
Városfejlesztésĺ és Ktiľnyezetvédelmi Bĺzottságának

7312024. (v[. 10.) határozata

A Bizottság űgyhatároz, hogy az előterjesztés mellékleteként csatolt tźlb|énatbanszereplő
tulajdonosi hozzájaru|ásokkal kapcsolatos kérelmekľę vonatkozó javaslatokkal egyetért.
Felelős: jegyzo
Hatáľĺdő: döntést kĺjvető 30 nap
(Szavazott 8 Jő bizottsógi tag: 8 igen, egłhangú)

Szkaliczki Tünde elniik: Megköszönve atészvételt, a Bizottság ülését 15.00 órakoľ bezárja.

K.m.f

a.J
Faragó

j egyzők<inyv-hitelesítő

9>ł4ł", fu'L-Ł
Szepesi Anna

jegyzőkönyvvezető

dr. Gartai Tamás

Tünde
elnök

.......ú.
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Jelenléti ĺv
a Váľosfejlesztési és Köľnyezetvédelmi Bizottság 2024. július 10-ei ĺiléséhez

\wSzkaliczki Ttinde elnök

Gyepes Áaĺm elnökhelyettes h,
ĺ ĄĄ 1 l"-

Balás Ádám

ICsongľádi János

l)
Faragó Eva

Kovács Gerzson

Strenneľ Imľe

Soltész-Pataki Emese

Szabó Ákos

tTóth_Kalló Éva

/ZźLbő Aľril'a

Dr. Kiss Lźszlő
polgármester

ĺ "z'-\
Béres András
alpolgármesteľ

%4'* hqBurján Feręnc
alpolgáľmester

Czeg|édy Gergő
alpolgármester

Turgonyi Dániel Absolon
alpolgármester

Hadnagy Miklós
kabinetfőnĺik

Dr. Bots Dénes
jegyzó

Dr. Szegedi Gáboľ
alje gy zo _ igazgatźsi főosztźt|yv ezetó

Dľ. Király Katalin
TKF foosztá|yvezetó

Dr. Kľajcsi Andrea
jegy zoi titkárságvezető

Katz Zoltánné Meszlényi Eľika
főkertészi iroda irodavezető

Tóth Sándor
környezetvédelmi referens

Fejéľ László
k<irnyezetvédelmi referens



Jelenléti ív
a Váľosfejlesztésĺ és Ktiľnyezetvédelmi Bizottság 2024. július 10_ei üléséhez

Tóthné Schreck Szilvia
növényvédelmi- és kciľnyezetvédelmi iigyintéző

Vámos-Kiss Piroska
növényvédelmi_ és környezetvédelmi ügyintéző

Szécsi Zsolt
főépítész

=/:Greifensteinné Cseľnák Maľianna
főépítészi és váľosteľvezési iľodavezető

Láng Andľea
telepiilésrendezési ügyintéző

Varga Tibor
településľendezési ügyintéző

Komlós Erzsébet
vagyonfeliigyeleti és ellenőrzési főosztály
ellenőľzési
Baľáth Andľea
FICNO osztá,lyvezetó

Schnellerné Hegedűs Erika
FICNO civil referens

Pźi Zsolt
FIcNo esélyegyenlőségi referens

Epeľjesi Csaba
FICNO nemzetiségi ľeferens

Dorosy Katalin
FICNO fenntarthatósági referens

Kiss Maľiann
ifiúsági refeľens

Kiss Katalin
fenntaľthatósági szakéľtő l\ "-)
Dr. Sebők Zoltán
hatósági o sztáiyv ezetó A
Németh Feľenc
közterületi ugyintéző

Csőke Andľás
közterületi ügyintéző

Tóth Máté
hatósági ľefęrens

't!\b ĺ/ra,źją

Óbuaa-nekásmegyeľ Városfejlesztő Nonpľofit Kft.
Czékć: Gábor

Óbudai Paľkolási Nonpľofit Kft. paľkolási
Eliás Tiboľ

üzemeltetési vezetó
Puskás Péter
képviselő

Buľghaľd Attila, tanácsađó

Gyaľmatiné Szepesi Anna
jegyzőkönyvvęzető hl.A
ľfr, buZb ,b-l,ĺ/r[łL 6ľ ľzľ I
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